
 

Anonymizováno dle zákona č. 101/2000 Sb. o ochraně osobních údajů 

 

    Zápis   č. 2 
z veřejného zasedání Zastupitelstva města Hluk 

konaného dne 10.12.2014  
 

Přítomni : 19 
Omluveni : Ing. František Dufka, p. Radek Salanci 

 
a) ověřovatelé zápisu:  Mgr. Milena Šimčíková, p. Antonín Ratajský 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk schvaluje ověřovatele zápisu Mgr. Milenu Šimčíkovou a 
p. Antonína Ratajského. 
PRO:    17  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    2 

Usnesení:  ZM 02/2014/01 
Zastupitelstvo města schválilo ověřovatele zápisu Mgr. Milenu Šimčíkovou a p. 
Antonína Ratajského. 

 
b) schválení programu: 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje program zasedání tak, jak byl zaslán všem 
zastupitelům, vyvěšen na úřední desce a webových stránkách města. 
PRO:      19  PROTI: 0  ZDRŽEL SE:       0 

Usnesení:  ZM 02/2014/02 
Zastupitelstvo města schválilo program zasedání tak, jak byl zaslán všem 
zastupitelům, vyvěšen na úřední desce a webových stránkách města. 

 
1. Volba členů finančního výboru 
Na minulém zasedání zastupitelstva města jsme zřídili dva povinné výbory – 
kontrolní a finanční výbor, zvolili předsedu kontrolního a finančního výboru a členy 
kontrolního výboru. Nyní nám zbývá zvolit členy finančního výboru. Předsedkyně 
finančního výboru Mgr. Martina Braunerová navrhuje následující členy: p.Marii 
Mitáčkovou, Ing. Josefa Dohnala, Mgr. Vladislavu Michalčíkovou a Ing. Petra 
Hájka.  
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města volí členy finančního výboru (výbor bude pětičlenný): 

 Marii Mitáčkovou 

 Ing. Josefa Dohnala 

 Mgr. Vladislavu Michalčíkovou 

 Ing. Petra Hájka 
PRO:    17  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    2 

Usnesení:  ZM 02/2014/03 
Zastupitelstvo města zvolilo členy finančního výboru (výbor bude pětičlenný): 

 Marii Mitáčkovou 

 Ing. Josefa Dohnala 

 Mgr. Vladislavu Michalčíkovou 

 Ing. Petra Hájka 
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2. Delegování zástupců města na valné hromady a jednání správních rad 

společností, v nichž má město majetkovou účast 
Po volbách je nutné schválit delegování nových zástupců města na valné 
hromady a jednání správních rad společností,   v nichž má město majetkovou 
účast. Rada města navrhuje delegování starosty a místostarosty města. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje delegování starosty města Ing. Martina Křižana a 
místostarosty města Ing. Jana Šimčíka na valné hromady a jednání správních rad 
společností,   v nichž má město majetkovou účast. 
PRO:    19  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 02/2014/04 
Zastupitelstvo města schválilo delegování starosty města Ing. Martina Křižana a 
místostarosty města Ing. Jana Šimčíka na valné hromady a jednání správních rad 
společností,   v nichž má město majetkovou účast. 

 

3. Investice v roce 2015 – chodníky v ulici Hlavní – 1. a 2. etapa 
Z důvodu podání žádosti o dotaci na rekonstrukci chodníků v ulici Hlavní – 1. a 2. 
etapa, je nutné k žádosti doložit schválení této investice v roce 2015 včetně 
schválení finančního podílu města ve výši 2 mil. Kč. 
Ing. Martin Polách: „Co je v částce 12 mil. Kč, zdá se mi to hodně?“ 
Ing. Martin Křižan: „Jsou to dva kilometry chodníků  včetně přechodů, osvětlení, 
dopravního značení. Je to cena za obě etapy, naceněná firmou CB s.r.o.“ 
Mgr. Bronislav  Mitáček: „Jaký bude použitý materiál?“ 
Ing. Šimčík: „Zámková dlažba 20 x 10 cm. Je potřeba toto schválit, aby se mohlo 
zažádat o dotaci. Do 6. ledna musíme žádost odeslat na Státní fond dopravní 
infrastruktury.“ 
p. Šuránková: „A pokud se vysoutěží jiná cena?“ 
Ing. Křižan: „Krátí se dotace i podíl města.“ 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje  zařazení investice včetně finančního podílu města  
ve výši 2 mil. Kč  do rozpočtu roku 2015 na akci Bezbariérové chodníky Hluk, I. a 
II. etapa, ulice Hlavní. 
PRO:    19  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 02/2014/05 
Zastupitelstvo města schválilo  zařazení investice včetně finančního podílu města  
ve výši 2 mil. Kč  do rozpočtu roku 2015 na akci Bezbariérové chodníky Hluk, I. a 
II. etapa, ulice Hlavní. 

 

4. Žádost o finanční příspěvek na rekonstrukci a demolici rodinného domu 
Na základě Směrnice k příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou 
výstavbou nového rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již 
zasíťovaném území rada města doporučuje zastupitelstvu schválit poskytnutí 
finančního příspěvku ve výši 150 000 Kč manželům X.Y. na výstavbu nového 
rodinného domu na místě po odstranění rodinného domu v ulici Na Konečné, 
Hluk. Žádost manželů X.Y. byla všem zastupitelům zaslána e-mailem. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí finančního příspěvku ve výši 150.000 
Kč manželům X.Y. na výstavbu nového rodinného domu na místě po odstranění 
rodinného domu v ulici  
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Na Konečné, Hluk dle Směrnice k příspěvku na rekonstrukci, demolici s 
následnou výstavbou nového rodinného domu či výstavbu nového rodinného 
domu v již zasíťovaném území  
PRO:    19  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 02/2014/06 
Zastupitelstvo města schválilo poskytnutí finančního příspěvku ve výši 150.000 Kč 
manželům X.Y. na výstavbu nového rodinného domu na místě po odstranění 
rodinného domu v ulici Na Konečné, Hluk dle Směrnice k příspěvku na 
rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či výstavbu 
nového rodinného domu v již zasíťovaném území.  

 
5. Obecně závazná vyhláška Města Hluk č. 1/2014 o místním poplatku za 

provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a 
odstraňování komunálních odpadů 

Vyhláška byla všem zastupitelům zaslána e-mailem. Rada města doporučuje 
zastupitelstvu schválit vyhlášku s následující úpravou : 

- Úlevy pro osoby přechodně pobývající mimo Hluk (studující, pracující) a 
platící odpad v místě přechodného bydliště – doložení dokladu o 
zaplacení  poplatku od příslušného obecního úřadu. 

Ing. Martin Křižan: „Cena poplatku zůstává stejná, 550 Kč, je tam zakomponována 
pouze změna, že pokud osoba skutečně platí poplatek v jiné obci a doloží doklad, 
může se mu poplatek prominout.  Město dotuje odpady, např. za rok 2013 se 
doplácelo cca 300 tis. Kč. V letošním roce je zatím rozdíl 200 tis. Kč. Pokud 
budou lidé odpady třídit, budeme dostávat příspěvky na třídění a nebude se 
doplácet, tak se nebude i občanům zvyšovat platba za odpady.“ 
Ing. Šimčík: „Chce to intenzivně odpady třídit, lidé se toto zatím učí. Největší 
částka, kdy platíme Rumpoldu je za třídění. Někdy je vidět, že  z popelnic trčí 
lidem i kartony a jiné věci, které tam nepatří. Pokud to nepůjde, tak začneme 
jezdit s popeláři a kontrolovat, co lidé v popelnicích mají. Pokud občané třídí 
plasty, papír, sklo, dostáváme od firmy EKOKOM peníze pro obec, např. letos 468 
tis. Kč.“ 
p. Gál: „Já bych potřeboval vysvětlit, proč mám platit za 3 objekty v místě bydliště, 
tj. za rodinný dům, chatu a boudu?“ 
Ing. Šimčík: musíme vybírat za odpady i za chaty a chalupy dle zákona a dle 
trvalého pobytu. Návrh z rady není udělat úlevu.“ 
Mgr. Michalčíková: „Minulý rok byl problém, že jsme při placení za odpady museli 
hlásit i data narození členů rodiny?“ 
p. Angerová: „Tyto údaje musíme chtít k ohlašovací povinnosti, vyplývá to 
z daňového zákona. V případě, že někdo zaplatí jen za dvě osoby a v rodinném 
domě jsou 4 osoby, neprokázalo by se v případě exekučního řízení o koho jde.“ 
p. Julie Šuránková: „Město Staré Město  motivuje své občany tím, že za jeden 
pytel plastu jim odpočítává 7 Kč za poplatek za odpady. Pokud by se tímto 
občané  motivovali, více by se snažili odpad třídit.“ 
Ing. Šimčík : „Nevím, jakým způsobem by se to evidovalo.“ 
p. Julie Šuránková: „Vytvořilo by se nové pracovní místo na sběrném dvoře, kde 
by to jeden pracovník evidoval. Mohl by se vzít například někdo z úřadu práce. 
Měla bych návrh o zapracování do vyhlášky o odpadech úlevy pro osoby, držitele 
průkazu ZTP/P (postižení, vozíčkáři) o 200 Kč.“ 
Mgr. Braunerová: „Máme přehled, kolik je takových lidí v Hluku?“ 
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p. Šuránková: „To přesně nevím.“ 
Ing. Křižan: „Myslím si, že by se toto formulování mělo pořádně promyslet a  mělo 
by platit ve vyhlášce o odpadech až od 01.01.2016.“ 
p. Šuránková: „Nebo schválit původní zaslanou vyhlášku a tuto změnu schválit na 
únorovém zasedání zastupitelstva.“ 
p. Angerová: „To ale nejde, vyhláška musí být platná od začátku roku.“ 
Ing. Šimčík: „Myslím si, že na postižené dáváme sociální příspěvky ve výši cca 
400 tis. Kč. Toto nedává žádná obec.“ 
Mgr. Braunerová:  „Na přehodnocení vyhlášky je už opravdu pozdě.“ 
 
17:55 hod - Ing. Martin Křižan: „Dávám návrh na hlasování o přerušení jednání 
zastupitelstva města na 20 minut,  do 18:15 hodin.“ 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města přerušuje jednání zastupitelstva města  na dobu 20 minut,  
do 18:15 hodin. 
PRO:   19   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 02/2014/07 
Zastupitelstvo města přerušilo jednání zastupitelstva města  na dobu 20 minut,  do 
18:15 hodin. 
 
p. Šuránková : „Já dávám návrh na zapracování do vyhlášky o odpadech úlevu ve 
výši 275 Kč pro osoby, držitele průkazu ZTP/P (postižení, vozíčkáři).“ 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Obecně závaznou vyhlášku Města Hluk č. 1/2014 
o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, 
využívání a odstraňování komunálních odpadů s doplněním ve Čl.6, bod 2) 
Nárok na úlevu na poplatku ve výši 275 Kč má:  
a) osaměle žijící důchodce ve věku nad 70 let, který je přihlášen jako jediná 

osoba k pobytu na čísle popisném 
b) osoba, která je držitelem průkazu ZTP/P. 

PRO:   3   PROTI:   9  ZDRŽEL SE:    7 

Usnesení:  ZM 02/2014/08 
Zastupitelstvo města nepřijalo usnesení o schválení Obecně závazné vyhlášky 
Města Hluk č. 1/2014 o místním poplatku za provoz systému shromažďování, 
sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů 
s doplněním ve Čl.6, bod 2:  
Nárok na úlevu na poplatku ve výši 275 Kč má: 
a) osaměle žijící důchodce ve věku nad 70 let, který je přihlášen jako jediná 

osoba k pobytu na čísle popisném 
b) osoba, která je držitelem průkazu ZTP/P. 
 
Mgr. Bronislav Mitáček: „A co osoby ve vazbě?“ 
Ing. Martin Křižan: „To je řešeno ve vyhlášce, osoby, které jsou umístěny ve 
výkonu trestu odnětí svobody.“ 
Mgr. Bronislav Mitáček: „To ale není výkon vazby, může být i otázkou tří let.“ 

 
Ing. Martin Křižan: „Dávám nyní hlasovat o schválení vyhlášky, která byla zaslaná 
všem zastupitelům a doporučená radou města ke schválení.“ 
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Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje Obecně závaznou vyhlášku Města Hluk č. 1/2014 
o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, 
využívání a odstraňování komunálních odpadů. 
PRO:    17  PROTI:   1  ZDRŽEL SE:    1 

Usnesení:  ZM 02/2014/09 
Zastupitelstvo města schválilo Obecně závaznou vyhlášku Města Hluk č. 1/2014 o 
místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, 
využívání a odstraňování komunálních odpadů. 
 
Ing. Martin Křižan: „Chtěl bych požádat všechny zastupitele, jestli máte nějaké 
návrhy k vyhlášce v hlavě, včetně “výkonu vazby“, pošlete mi je e-mailem, 
abychom na něco při schvalování v příštím roce nezapomněli.“  

 

6. Rozpočtové provizorium na rok 2015 
Protože nebude rozpočet na rok 2015  schválen před 1. lednem rozpočtového 
roku, musí se hospodaření města řídit podle rozpočtového provizoria. 
Schvalování rozpočtu plánujeme až ke konci měsíce února, proto by mělo 
zastupitelstvo města schválit následující usnesení: „Zastupitelstvo města 
schvaluje do doby schválení nového rozpočtu  roku 2015, rozpočtové provizorium 
ve výši 1/8 skutečných celoročních výdajů rozpočtu předchozího roku, rovněž 
investice, které byly realizovány v roce 2014 mohou být hrazeny.“ 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje do doby schválení nového rozpočtu  roku 2015, 
rozpočtové provizorium ve výši 1/8 skutečných celoročních výdajů rozpočtu 
předchozího roku, rovněž investice, které byly realizovány v roce 2014 mohou být 
hrazeny. 
PRO:    19  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 02/2014/10 
Zastupitelstvo města schválilo do doby schválení nového rozpočtu  roku 2015, 
rozpočtové provizorium ve výši 1/8 skutečných celoročních výdajů rozpočtu 
předchozího roku, rovněž investice, které byly realizovány v roce 2014 mohou být 
hrazeny. 

 

7. Stanovení určeného zastupitele pro územní plánování 
Odbor architektury, plánování a rozvoje Městského úřadu v Uherském Hradišti 
požaduje stanovit určeného zastupitele pro územní plánování. Rada města 
doporučuje zastupitelstvu stanovit starostu města určeným zastupitelem pro 
územní plánování.  
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk na základě ustanovení § 6 odst. 1) písmeno c) a odst. 
5) písmeno a) a f) zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním 
řádu (stavební zákon) v aktuálním znění a ustanovení § 35 odst. 1) a § 84 odst. 2) 
písmeno x) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení) v aktuálním znění: 
Stanovuje starostu města  Ing. Martina Křižana určeným zastupitelem pro územní 
plánování. 
PRO:    19  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
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Usnesení:  ZM 02/2014/11 
Zastupitelstvo města Hluk na základě ustanovení § 6 odst. 1) písmeno c) a odst. 
5) písmeno a) a f) zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním 
řádu (stavební zákon) v aktuálním znění a ustanovení § 35 odst. 1) a § 84 odst. 2) 
písmeno x) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení) v aktuálním znění: 
Stanovuje starostu města  Ing. Martina Křižana určeným zastupitelem pro územní 
plánování. 

 

8. Předčasné splacení úvěru nebo jeho části na energeticky úsporná 
opatření sportovní haly 

Protože finanční situace spolu s daňovými příjmy jsou příznivé, rada města 
doporučuje zastupitelstvu předčasné splacení úvěru na energeticky úsporná 
opatření sportovní haly. Smlouva o úvěru umožňuje předčasné splacení úvěru 
bez dalších poplatků a sankcí. Rada města předčasné splacení úvěru podpořila. 
Mgr. Bronislav Mitáček: „Vyplývá předčasné  splacení ze smlouvy?“ 
Ing. Martin Křižan: „Ano ve smlouvě je to uvedeno.“ 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje předčasné splacení úvěru  Komerční bance, a.s. 
ve výši 7.132.000 Kč poskytnutého na akci energeticky úsporná opatření 
sportovní haly. 
PRO:    18  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    1 

Usnesení:  ZM 02/2014/12 
Zastupitelstvo města schválilo předčasné splacení úvěru  Komerční bance, a.s. ve 
výši 7.132.000 Kč poskytnutého na akci energeticky úsporná opatření sportovní 
haly. 

 

9. Úpravy rozpočtu roku 2014 
Nejvýznamnější změnou je splacení úvěru na sportovní halu – viz. bod č. 9 a 
navýšení částky o 1.100.000 Kč na akci energeticky úsporná opatření 
sportovní haly, z důvodů uhrazení DPH v roce 2014 z faktur zaplacených ve 
4.Q.2013. 

III. Návrh úprav rozpočtu r. 2014  
Příjmy -   rozpočet upravený                                                 80.315.500,--  
Dotace KÚ ZK volby     +     97.500,--  
Dotace MK ČR slavnost i    +     70.000,--    
Dotace ÚP                 +   500.000,-- 
Dotace KÚ ZK – SDH     +     17.500,-- 
Dotace SFŽP – sběrný dvůr    +   511.800,--  
Dotace SFŽP – zeleň     +   220.800,--  
Daně                  +1.000.000,--  
Sběr a svoz ostatních odpadů    +   150.000,-- 
Poplatky za odpady - občané    +   105.000,--  
 
                             =         82.988.100,-- 
 
Financování – rozpočet schválený                        5.081.000,--  
 
Předčasná splátka úvěru KB    -   7.132.000,-- 
    
        =           - 2.051.000,-- 
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Výdaje – rozpočet upravený                               85.396.500,--  
Dotace KÚ ZK volby     +     97.500,-- 
Dotace MK ČR slavnost i    +     70.000,--    
Dotace KÚ ZK – SDH     +     17.500,-- 
Zájmová činnost a rekreace - koupaliště   -    600.000,-- 
Komunikace-silnice                       +   200.000,--                    
Chodníky a stezky                - 1.000.000,-- 
Sport Hluk – PO, ener. úspor. opatření   +1.100.000,-- 
Knihovna, inf. centrum     +     30.000,--  
Rozhlas                 +     21.000,--   
Hlucké noviny      +       9.000,--      
SPOZ                  +     15.600,--  
Místní zastupitelské orgány    -    410.000,--   
 
Místní správa      -    200.000,--   
Veřejné osvětlení               -    300.000,--  
Komunální služby – místní hospodářství, veř. zeleň - 2.100.000,--       
Ostatní příspěvky, mikr. Ostrožsko   -    510.000,--  
Ostatní finanční operace               -    900.000,--   
 

     =     80.937.100,-- 
 

In. Petr Hájek : „Mám jenom dotaz na DPH u sportovní haly, těch 1 mil. 100 tis. Kč 
bylo zaplaceno ve 4.Q.2013 a to nebylo v rozpočtu roku 2013?“ 
Ing. Křižan: „Díky tomu, že se uzavírá rozpočet na konci roku, DPH odvedeno 
nebylo a tudíž to figuruje až v dalším roku.“ 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje III. návrh úprav rozpočtu roku 2014. 
PRO:    19  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 02/2014/13 
Zastupitelstvo města schválilo III. návrh úprav rozpočtu roku 2014. 

 

10. Informace o činnosti orgánů města a jiné  

 termíny zasedání zastupitelstva města v roce 2015 – rada města schválila 
následující termíny zasedání zastupitelstva města v roce 2015: 

 25.02.2015 

 29.04.2015 

 24.06.2015 

 26.08.2015 

 21.10.2015 

 09.12.2015. 

 seznam komisí rady města a jejich členové: rada města schválila 
následující komise města: 
Kulturní komise: 
Předsedkyně: Marie Plačková 
Členové: Mgr. Iveta Mátlová, František Říha, Mgr. Petra Prajzová, Mgr. 
Hana Jackivová, Mgr. Iveta Remeňová, Ing. Jitka Nováková, Kateřina 
Říhová, Michaela Beníčková, Karel Bojko, Ing. Štěpán Mitáček. 
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Sociální komise:  
Předsedkyně : Julie Šuránková 
Členové: Miroslava Novotná, Mgr. Eva Malůšková, Mgr. Vladislava 
Michalčíková, Michaela Beníčková, MUDr. Yvona Ptoszková, Mgr. Ludmila 
Fízeľová, P. Josef Janek, Mgr. Milena Šimčíková, Lenka Novosadová. 
 
Stavební komise: 
Předseda: Karel Bojko 
Členové: Ing. Libor Blaha, Richard Válek, Ing. Martin Dufka, Ing. Stanislav 
Vlk, Ing. Antonín Uhlíř, Miroslav Jelének.  
 
Sportovní komise:  
Předseda: Mgr. Igor Dostal 
Členové: Karel Bojko, Bc. Aleš Zlínský, Marek Šuránek, Martin Dostal, 
Mgr. Petra Prajzová, Dušan Tesařík.  
 
Zemědělská komise a životního prostředí: 
předseda:MVDr. Pavel Hrdina 
členové: Zdeněk Mitáček, zástupce Dolňácka, a. s., Hluk, Libor Plaček. 
 

Rada školy:  
Předseda: Ing. Martin Polách 
Členové: Mgr. Martina Braunerová, Mgr. Igor Dostal. 

 
 kulturní akce na měsíc prosinec 2014 a leden 2015 – 

19.12.2014 – Vánoční besídka s Michalem z kouzelné školky – sportovní hala 
20.12.2014 – Adventní koncert Lenky Cafourkové – Ďuricové  v kostele 
26.12.2014 – Štěpánská zábava se skupinami Turbo, Ex Argema a Neutral –    
                      sportovní hala 
04.01.2015 – Novoroční koncert - v kostele 
10.01.2015 – Tříkrálová sbírka 
18.01.2015 – Terapeutické malování mandal  - na tvrzi 
23.01.2015 – koncert Ektor - na sportovní hale 
24.01.2015 – divadelní představení paní Sawagova v rozpacích – na tvrzi 
30.01.2015 – Sportovec města za rok 2014 – na tvrzi 
08.02.2015 – Bylinkář v Hluku – památkové domky 
14.02.2015 – Krojový ples města 
15.02.2015 – Fašank 
21.02.2015 – Rodičovský ples – sportovní hala 
28.02.2015 – 7. vinařský ples – sportovní hala 
07.03.2015 – soubor Hrozen – představení Zabíjačka – na tvrzi  

 
 oprava komunikace v ulici Antonínské – opravoval se konec ulice Antonínské, 

balená je už hotová, oprava bude stát 350 tis. Kč. 
 nákup vánočních ozdob – nakoupily se ozdoby na budovu staré školy. 
 kříž na hřbitově – jedna rodina z Hluku chce zainvestovat opravu kříže na 

hřbitově. Město připraví podstavec, vydláždění a terén okolo. Rozpočet činí 
136 tis. Kč, z toho město zaplatí 10 %, rodina 90 %. 
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 výsadba zeleně – získali jsme dotaci ze Státního fondu životního prostředí na 

údržbu zeleně před obřadní síní, nad hřbitovem, výsadbu proluky u pizzerie a 
prořez stromů na ulici Hlavní. 

 výběrové řízení na vedoucího odboru výstavby- po vzájemné dohodě 
s vedoucím odboru výstavby se vyhlásilo výběrové řízení. Byl vybrán 
dlouhodobý pracovník odboru výstavby, pracoval v Uherském Hradišti, 
Uherském Ostrohu, Kyjově a v současné době je v Bučovicích. Nastoupí 16. 
ledna 2015. 

 plán inventur – rok 2014 – všichni zastupitelé obdrželi plán inventur. 
 instalace měřičů tepla – vyšel zákon, který nařizuje, že všechny byty, které 

jsou ve vlastnictví města musí mít nainstalovány měřiče tepla. Máme 200 
radiátorů, celková částka bude činit cca 80 tis. Kč, proto do rozpočtu příštího 
roku zahrneme částku 100 tis. Kč na instalaci těchto měřidel. 

 veřejně dostupná nahrávka zastupitelstva města – strana KDU-ČSL měla ve 
volebním programu, aby si občané mohli on-line poslouchat na internetu 
nahrávku zasedání zastupitelstva města, tak jak mají v Ostrožské Lhotě. 
Začalo se zjišťovat, zda by nebyl nějaký problém. Obecně není zakázáno, ale 
musela by se dodržet určitá pravidla. Všichni, kdo by veřejně vystupovali a 
vzpomněli ještě další, třetí osobu, mohli by se dostat do sporu. Pošleme všem 
zastupitelům k promyšlení a prostudování materiály k audiovizuálnímu 
záznamu z jednání zastupitelstva. 
Mgr. Iveta Mátlová: „Minimálně 4 roky toto funguje v Uherském Brodě a 
nemají problém.“ 

 akce „Doplnění vybavení sběrného dvora“ – sběrný dvůr byl vybaven 
nájezdovou váhou a 3 kontejnery v rámci získané dotace. 

 nové dopravní značení v ulici Zahradní – je schválen projekt na nové dopravní 
značení. Ulice Zahradní bude osazena novými dopravními značkami – 
omezení rychlosti, zákaz vjezdu nákladních automobilů a příčný práh. 

 rekonstrukce kina – varianta A – Ing. arch. Vaculíkem byly navrženy dvě 
varianty, rada města vybrala variantu A. Výška budovy nebude změněna, 
zůstane kino, dále lidová škola umění, loutkové divadlo včetně dalších 
kulturních aktivit. 

 nezaměstnanost -  v Hluku je 151 evidovaných uchazečů o zaměstnání,  
4,84 % nezaměstnaných, Uherské Hradiště má 3778 uchazečů o zaměstnání 
a 6,06 % nezaměstnaných, Zlínský kraj  6,8% nezaměstnaných, 
celorepublikový průměr 7,1 %. Hluk je pod průměrem okresu i kraje. 
Ing. Šimčík: „Jenom pro zajímavost, v zasedací místnosti městského úřadu 
provádí firma Ascari nábor 60 lidí do firmy Visteon-Autopal. Vybraných je 45 
lidí, v 1. kole pozvali 10 lidí, z toho jim přišli jenom 3. Upozornil jsem i 
pracovníky, kteří jsou u města zaměstnaní na  veřejně prospěšné práce a 
přišel tam pouze jeden člověk“.  

 daňové příjmy -  do dnešního dne máme na příjmech 45 mil. Kč, v loňském 
roce byly příjmy o 3 mil. 670 tis. Kč  menší. 

 stavy účtů k 10.12.2014 
Běžný účet u KB                             8.861.327,-Kč 
Běžný účet Česká spořitelna- nájmy DCHB       2.202.684,-Kč 
Inkasní účet Česká spořitelna                      210.946,-Kč 
Účet ČNB               977.557,-Kč 
--------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Celkem účty                                                             12.252.514,-Kč  
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Nesplacené úvěry  k 10.12.2014 
Úvěr Čs.spořitelna – DCHB - dlouhodobý                  2.501.000,-Kč 
Úvěr KB – cyklostezka Hluk – Dolní Němčí - dlouhodobý                     0,-Kč 
Úvěr KB – Energeticko úspor.opatř.SH – dlouhodobý       7.349.000,-Kč 
Úvěr Mercedes-Benz Financial Services-nákladní auto          138.449,-Kč 
Mitsubishi Fuso          
--------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Celkem účty              9.988.449,-Kč 
 
 

11. Diskuse 

p.Marie Plačková: „Dnes byl v Hluku  Ing. arch. Vlado Milunič, což je  český 
architekt chorvatského původu, autor tančícího domu, který se byl podívat na 
Penkově dvoře a je o tom natočený krátký film.“ 
Ing. Martin Křižan: „Je to soukromá aktivita pana  Šuránka a jeho sdružení. 
Architekt Milunič bude dávat návrhy, jak by se dal Penkův dvůr zvelebit.“ 
 

12. Závěr 

Zasedání  bylo ukončeno v 19:30 hodin. 

 
Zápis byl vyhotoven dne: 15.12.2014   
 
Zapsala: Dana Krhovská 

 
 
Zápis ověřil: p. Mgr.  Milena Šimčíková  dne 17.12.2014  …………………… 
 
                     p. Antonín Ratajský   dne 17.12.2014  …………………… 
 

 

 

 

 

 

Ing. Martin Křižan 
starosta 

 
 
 
Neanonymizovaný  zápis  z jednání zastupitelstva je k dispozici pro občany města 
k nahlédnutí na sekretariátu městského úřadu. 
 

 
 
 


